参考答案及评分标准 第I卷 (客观题, 共 50 分)

- (本大题共14小题,每小题1分,共14分)
 - 2. D 1. A 3. A 4. C 5. B A 7. A 8. D 9. D 10.C
 - 11. B 12. B 13. B 14. C
- (本大题共 10 小题,每小题 1 分,共 10 分) 二、完形填空
- 17. C 18. A 20. D 15. A 16. B 19. B 21. C 22. C 23. B 24.D
- (本大题共 13 小题,每小题 2 分,共 26 分) 三、阅读理解
 - 28. C 25. A 26. D 27. C 29. B 30. A 31. B 32. B 33. D 34.A 35. C 36. C 37. B

第Ⅱ卷 (主观题, 共 50 分)

40. carelessness

41. promised

- (本大题共 8 小题,每小题 1 分,共 8 分)
- 39. simply
 - 43. peacefully 45. achievement (B) 42. tastier 44. valuable
- (本大题共 8 小题,每小题 1 分,共 8 分) 五、动词填空
 - 46. were noticed 47. will arrive 48. weighs 49. to hear
 - 51. is repaired 52. voting 50. was talking 53, has shut
- (本大题共 5 小题,每小题 1 分,共 5 分) 六、阅读填空
 - 55. decisions 56. alone 54. improve 57. Choosing 58. record
- (本大题共 6 小题,每小题 1.5 分,共 9 分) 七、完成句子
 - 59. has a real gift for

(A) 38. unknown

- 60. plays an important role
- 61. has been on his mind
- 62. are paid little attention to
- 63. provided such a high level of service
- 64. whether I will have no difficulty finding
- 八、书面表达 (本大题共 20 分)

One possible version:

My May Day Holiday

MayDay Holiday is coming. I have some good ideas to spend a meaningful holiday.

I will get up at six so that I can manage my time better. In the daytime, I will read books and study through the Internet.

To relax, I am going to watch films and play basketball with my friends after finishing the homework.

As my mother is busy, I will help her do some housework. Moreover, my father's birthday is coming, I decide to make noodles for him. I think he will be very happy.

If the weather is fine, I will have a trip with my parents. We plan to go on a picnic near the Taihu Lake.